
Jegyzőkönyv 

Készült a Vakok és Gyengénlátók Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Egyesülete 2023. május 17. 

napján tartott küldöttgyűlésén. 

 

Küldöttgyűlés helye:  4400 Nyíregyháza, Búza tér 20. 

Küldöttgyűlés ideje: 2023.május 17. 09:45 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  

Jelenlévők egyhangú szavazattal megválasztották Nemes-Nagy Tündét a Küldöttgyűlés levezető 

elnökének és szavazatszámlálónak Balog Viktóriát. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Dr. 

Kissné Barna Zsuzsannát és Gál Gyulát és Szanics Miklós Szabolcsot a jegyzőkönyv vezetésére  

A napirendek ismertetése után Nemes-Nagy Tünde javasolta a küldötteknek, hogy tárgyalják a 

2024-es évtől beszéljenek az egyesület tagdíjának emeléséről. Ezt a küldöttek támogatták és 

napirendre vették.  

 

1/2023. (05.17.) Küldött határozat. 

 

A Küldöttgyűlés a napirendet egyhangúlag elfogadta. 

1. Az egyesület felügyelő bizottságának jelentése. 

2. Az egyesület 2022 évi közhasznúsági jelentésének megismerése/elfogadása. 

3. Tájékoztatás az egyesület által elfogadott 2023 évi költségvetésről.  

4. Döntés az egyesület vagyonának felhasználásáról. 

5. Tagdíj emelés 2024-től.  

6. Egyebek.  

 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  



A határozatot támogatta: 12 megyei küldött. 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

 

1. Az egyesület felügyelő bizottságának jelentése. 

 

Barkó-Szabó Judit elmondta, hogy Dr. Szegedi Zsolt akadályoztatás miatt nem tud részt venni az 

ülésen és Barkó-Szabó Juditot jelölte meg, hogy tájékoztassa a küldötteket a felügyelőbizottság 

ülésén elhangzottakról.  

A küldöttek meghallgatták a felügyelőbizottság ülésén készült jegyzőkönyvet, hozzászólásuk, 

kérdésük nem volt és elfogadták a jelentést. 

 

2/2023. (05.17.) Küldött határozat. 

A Küldöttgyűlés elfogadta az egyesület felügyelő bizottság jelentését. 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 12 megyei küldött. 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

Nemes-Nagy Tünde elmondta, hogy az Állami Számvevőszék ellenőrzést tarthat olyan 

egyesületeknél akiknek az éves bevétele meghaladja a húszmillió forintot. 

  

2. Az egyesület 2022 éviközhasznúsági jelentésének megismerése/elfogadása. 

 

Nemes- Nagy Tünde elmondta, hogy a kapcsolódó munkaanyagot korábban mindenki megkapta és 

megismerte, mivel hozzászólás és kérdés nem volt, így elfogadásra javasolja a jelentést. 

 



3/2023. (05.17.) Küldött határozat. 

A Küldöttgyűlés elfogadta az egyesület közhasznúsági jelentését. 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 12 megyei küldött. 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

 

3. Tájékoztatás az egyesület által elfogadott 2023 évi költségvetésről. 

 

Nemes- Nagy Tünde elmondta, hogy az idei év nehéz lesz, az állami támogatást még nem kapta 

meg az egyesület, és a bérleti díj 95.000 forinttal januárig visszamenően növekszik. A részletes 

adatokat Barkó-Szabó Judit ismertette. 

Barkó-Szabó Judit a 2023 április 26 elnökségi ülésen elfogadott ülés alapján ismertette a 

költségvetést.  

 -Az egyesület bérleti díja 150.021 forintról 245.944 forintra emelkedik. 

 -Bérek költsége 16.968.000. Ft  

 -Könyvelési díj 70.000Ft/hó 

 -Az egyesület tervezett költségvetése a 2023-as évre 21.359.535.Ft 

Az egyesület várható bevétele 19.165.141.Ft. 2.114.000. Ft-t kell az egyesületnek előteremteni.  

Nemes-Nagy Tünde elmondta, hogy az egyesület mindent megtesz, hogy megtakarítson forrásokat, 

két dolgozó munkaidejét és bérét visszavették, meg a telefotel ingyenesen hívható száma is 

megszűnik. 

Deme Jánosné kérdezte, hogy kiknek csökken a bére, Barkó-Szabó Judit válaszolt, hogy Dankó 

Pálnak és Gálné Imre Ibolyának egy órával csökken a munkaideje és arányosan a bérük is. 



Barkó-Szabó Judit elmondta, hogy folyamatosan keressük a lehetőségeket, pályázunk számos 

helyre, az egyesületnek van nyertes pályázata a NEA felé amit márciusban nyert az egyesület 1.5 

millió forintot, de hiába nyert az egyesület szerződést még nem kötöttünk. 

 

4/2023. (05.17.) Küldött határozat. 

A Küldöttgyűlés elfogadta az egyesület 2023 évi költségvetési tervezetét. 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 12 megyei küldött. 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

 

4. Döntés az egyesület vagyonának felhasználásáról. 

 

  Nemes-Nagy Tünde megadta Dankó Pálnak a szót aki elmondta, hogy  az egyesületnek van 1,7 

millió forintja ami céltalanul van az egyik számlán, lekötni nem lehet mivel egyesület vagyunk és 

így a kamat havi 100 Ft mínuszt termel. Javaslata, hogy ebből az összegből használjunk fel annyit 

amennyi a megnövekedett bérleti összeg különbözete, ami 1.140.000 Ft. 

 

5/2023. (05.17.) Küldött határozat. 

A Küldöttgyűlés hozzájárult, hogy az egyesület vagyonából, ami 1.728.964. Ft, 1.140.000.Ft-ot 

az egyesület felhasználjon a megemelkedett bérleti díj különbözetére, ami havi 95.000. Ft-tal 

emelkedett. 

 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  



Határidő: -  

A határozatot támogatta: 12 megyei küldött. 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott- 

 

5. Tagdíj emelés 2024-től. 

 

Nemes-Nagy Tünde elmondta, hogy tagdíjemelés általában öt évente van, de a szolgáltatások, amit 

az egyesület a tagjainak nyújt és a rendkívüli helyzetek indokoltá teszi a tagdíj emelését 3-ról 4.000. 

Ft-ra a 2024-es évtől. 

Dankó Pál elmondta, hogy ő nem támogatja az emelést. 

Gálné Imre Ibolya 500. Ft-ot javasolt, hogy hirtelen ne legyen nagy emelés.  

Gál Gyula is az 500. Ft-ot jó ötletnek tartja, de hozzá tette, hogy aki fizetni akar neki nem ezen az 

500. Ft-on fog múlni. 

Deme János mondta, hogy ő az 5.000. Ft-ot is megadná.  

Pethő Mihályné mondta, hogy ha nem emel az egyesület azzal saját magát értékeli le. 

Nemes-Nagy Tünde szavazásra bocsájtotta az elhangzott javaslatokat a legtöbb szavazatot a 4.000. 

Ft kapta. 

   

6/2023. (05.17.) Küldött határozat. 

A Küldöttgyűlés elfogadta, hogy az egyesület tagdíja a 2024-es évtől 4000ft legyen. 

Indokolás: - 

Felhatalmazás- 

Felelős:-  

Határidő: -  

A határozatot támogatta: 8 megyei küldött. 

A határozatot ellenezte: - 

Tartózkodott: 4 megyei küldött. 



6. Egyebek 

 

Barkó-Szabó Judit elmondta, hogy a legutóbbi küldöttgyűlés óta 4 ellenőrzés volt háromszor az 

államkincstár és egyszer a szövetség volt. Az ellenőrzések hibapont nélkül és rendben zajlottak.  

Deme Jánosné meghívta a jelenlévőket az Óda a Fényhez klub 27. évfordulójára, ami 2023. 05. 18.-

án lesz.  

Dr. Kissné Barna Zsuzsa érdeklődött az egyesület telefonos flottájával kapcsolatban, Dankó Pál 

tájékoztatta.  

   

Nemes-Nagy Tünde megköszönte a munkát és bezárta az ülést. 

 

 

 

--------------------------------------                    ------------------------------------ 

hitelesítő                                                                                                   hitelesítő 

 

 

 

-----------------------------------------     ---------------------------------------- 

levezető elnök       jegyzőkönyv vezető 


